
Z A P I S N I K  

 

sa 7. sjednice Izvršnog odbora koja je održana u utorak 17.06.2014.,  u prostorijama HOO , 
Trg Krešimira Ćosića 11/I soba 16  ,  od  16,30 sati  
 
Prisutni članovi I.O.HMS-a :   Kvesić, Zmaić, Markota,Kallay    
 
Odsutni članovi I.O.HMS-a :   Živolić,Munivrana Popovčić,Šuljić,Brežan,Levstek,Bičanić 
                                                       
Ostali prisutni  :     Marolt   

  
 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

 

 

 

1. Prihvaćanje Dnevnog reda 7. sjednice I. O. HMS-a 
2. Verifikacija   zapisnika sa  6. sjednice I. O. HMS-a 
3. Promjene na žiro računu - Marolt 
4. Obavljeno u razdoblju od zadnje sjednice – Marolt 
5. Pravilnik o radu sudačke komisije konačna verzija – Zmaić  (Sud. Komisija) 
6. Izvješće sa  Europskog veteranskog ekipnog prvenstva Poreč  15-18.05.2014. 
7. Izvješće Direktora reprezentacije o dosadašnjim akcijama s osvrtom na Europsko 

seniorsko prvenstvo 
8. Pridruženo članstvo MK „Varaždinski mačevalački klub“ – Marolt 
9. Prijedlog Ugovora o sportskoj suradnji – Kallay,Marolt 

10. Izrada Kalendara 2014/2015 –  Marolt 
11. Ostalo: 

� Predstavka g. S. Kovačić 
� Događanja na natjecanjima- M.Zmaić 

  
 

Zapisnik: 

 

ad1. Dnevni red je prihvaćen jednoglasno sa dopunom pod točkom 11. Ostalo 

� Predstavka g. Sanjin Kovačić 

� Rasprava o događanjima na natjecanjima ( Turnir M.Neralić)-M.Zmaić 

Predsjednik g. Kvesić odlučio je održati sjednicu usprkos ne postojanju kvoruma uz 
napomenu da se prijedlog Zapisnika  pošalje članovima na glasovanje e-porukama i 
potvrđivanje na slijedećoj sjednici. 

ad2. Zapisnik sa 6. Sjednice prihvaćen je jednoglasno. 

ad3. Promjene i plaćanja putem žiro računa prihvaćena su jednoglasno. 

ad4. Obavljeno u razdoblju od zadnje sjednice prihvaćeno je jednoglasno. 

ad5. Pravilnik o radu sudačke komisije prihvaćen je jednoglasno. 

ad6. Izvješće sa Europskog veteranskog ekipnog prvenstva sa Financijskim izvješćem 

         jednoglasno je prihvaćeno.  



ad7. Izvješće Direktora i Izbornika reprezentacije jednoglasno je prihvaćeno, a u raspravi je 

         naglašeno da dosadašnji rad nije,a kao što je to bilo često ranije, izazivao prijepore 

         glede izbora i određivanja kandidata za nastupe u reprezentacijama. Pohvaljen je 

         izvrstan rezultat kadeta Petra Fileša kako na Svjetskom i Europskom prvenstvu tako i 

         ostvarenje plasmana na Olimpijske igra mladih u Kini. 

         Dogovoreno ja da tajnik g. Kallay Marku dostavi svu dokumentaciju koja postoji u 

         HMS-u vezano za planiranje i evidentiranje događanja u reprezentacijama.  

ad8. Temeljem zamolbe g. Bagarić Tadije Predsjednika novoosnovanog Mačevalačkog kluba 

          „Varaždinski mačevalački klub“odlučeno je da se zamolba prihvaća i da je do redovne 

         godišnje Skupštine, a temeljem članka 9. Statuta HMS-a MK „Varaždinski mačevalački  

         klub“pridruženi član HMS-a. 

ad9. Prijedlog Ugovora prihvaća se jednoglasno uz obrazloženje da omogućava regulaciju 

         financijsko materijalnih događanja između članica HMS-a te doprinosi poboljšanju i  

         transparentnosti odnosa u tom dijelu poslovanja HMS-a. 

ad10. Budući su kalendari međunarodnih federacija završeni, a Mačevalački savez Zagreba 

           inicirao dostavu datuma održavanja turnira zagrebačkih klubova sa ciljem da na vrijeme  

           Kalendar HMS-a bude napravljen i objelodanjen odlučeno je slijedeće : 

�   Materijale sakupljene u MSZ (zamoliti tajnika MSZ) treba dostaviti Direktoru i   

Izbornicima da se odrede glede datuma i natjecanja koji nakon pregleda i dogovora  
trebaju izradu prijedloga kalendara dati Stručnoj komisiji a članovi koje su:  
1. Denis Bičanić 
2. Irena Šuljić 
3. Miroslav Brežan 
4. Dino Šourek – vanjski član 

 
Budući je i član komisije završni prijedlog Kalendara treba napraviti Direktor 
reprezentacije uz asistenciju g. Ivan Levsteka ukoliko bude potrebno.  

ad11.  

� Vezano za predstavku g. S. Kovačića  dio odgovora vezano za reprezentacije nalazi se 
pod točkom 7. budući da navodi iz predstavke imaju svoje utemeljenje, pa će vezano za 
taj dio g. Kallay u predviđenom  razgovoru sa Izbornikom njega uputiti u 
dokumentaciju( koju Direktor posjeduje), a koja treba biti uporabljena u radu Direktora 
i Izbornika. Drugi dio vezano za registraciju g. Jovanovića g. Kovačić dobio je E-
porukom ,ali vjerojatno nije pročitao te tajnik treba zamoliti g. Matić Ivana da ponovno 
pošalje poruku kojom je na Izvanrednoj Skupštini MK „Dinamo Zagreb“ promijenjen 
Predsjednik. Vezano za odluku Disciplinske komisije odluka je da tajnik, a sve u 
namjeri transparentnosti , g. S. Kovačiću dostavi rješenje vezano za predmetna 
događanja. 

� Na inicijativu članice I.O.HMS-a M. Zmaić raspravljena je organizacija mačevalačkih 
natjecanja u R. Hrvatskoj i događanja na turniru M. Neralić održanom u Karlovcu . 

Naglasila je da organizatori natjecanja koja se održavaju pod ingerencijom Hrvatskog 
mačevalačkog saveza sve manje poštuju odredbe Pravilnika o organizaciji natjecanja te 
da   vrlo često na natjecanjima  nema organizirane medicinske skrbi, a što ugrožava 
natjecatelje. Također ističe da dio dvorana nema niti medicinskog pribora kojim se 
može intervenirati u slučaju potrebe pri čemu je to ilustrirala događanjima na turniru 
Splitsko ljeto 2014 (posjekotina M. Borošak). 



Posebno je naglasila organizaciju turnira M. Neralić u Karlovcu gdje se dogodio 
incident sa majkom jedne natjecateljice, a na koji nitko iz organizacije turnira nije 
reagirao. 

U raspravi je istaknuto da zabrinjava odnos članova Disciplinske komisije (koji imaju i 
obvezu) prisutnih na navedenom turniru, a koji do danas nisu podnijeli disciplinsku 
prijavu Komisiji te članovi I.O.HMS-a odlučuju da se o predmetnim  događanjima 
izvijesti Disciplinska  komisija. 

Tajnik je zadužen da sve klubove HMS-a okružnicom izvijesti o problemima uočenim 
prilikom organizacije natjecanja  i u privitku pošalje Disciplinski i Pravilnik o 
organizaciji natjecanja HMS-a, a M. Zmaić da obavijesti Disciplinsku komisiju o 
događanjima na turniru M. Neralić. 

Tajnik je zadužen da Predsjednicu Disciplinske komisije obavijesti o novoizabranim 
zamjenskim članovima Komisije te inicira uključivanje u rad  jednog  od njih , budući je 
g. Bojan Mijatović dao neopozivu ostavku na svoje članstvo. To su Antonio Trcin, Iva 
Smrekar i Tomislav Nađ. 

 

        Sjednica je završila u18,30 sati.    
 
 

Zapisnik sačinio:                                                                                        Predsjednik 
Reno Marolt                                                                                               Željko Kvesić 
glavni tajnik 

 


